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内容概要

　　《新课标四星级题库：初中英语》的作者队伍阵容强大，由资深的教育学院教研员和长期工作在
第一线的优秀中学高级教师组成。
他们是所在地区的英语学科带头人和骨干教师。
长期从事考试的命题研究，著有多篇教育理论论文.并多次主持教学用书的编写。
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书籍目录

一、听力句子短对话长对话短文二、语音三、词汇四、语法名词代词数词冠词形容词和副词介词连词
动词否定句、疑问句、祈使句和感叹句并列句状语从句宾语从句主谓一致五、句型变化六、交际用语
七、完形填空八、阅读理解九、改错句子改错语段改错十、书面表达命题写话看图写话情景写话应用
文写话参考答案听力材料
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章节摘录

　　It was Monday. Mrs Smiths dog was hungry, but there was not any meat in the house.　　Considering that
there was no better way. Mrs Smith took a piece of paper, and wrote the follow-ing words on it: "Give my dog half a
pound of meat." Then she gave the paper to her dog and saidgently: "Take this to the butcher（肉贩）, and hes
going to give you your lunch today."　　Holding the piece of paper in its mouth, the dog ran to the butchers. It
gave the paper to thebutcher. The butcher read it carefully, recognized that it was really the ladys handwriting and
soondid it as he was asked to. The dog was very happy, and ate the meat up at once.　　At noon, the dog came to
the shop again. It gave the butcher a piece of paper again. After read-ing it, he gave it half a pound of meat once
more.　　The next day, the dog came again exactly at noon. And as usual, it brought a piece of paper inthe
mouth. This time, the butcher did not take a look at the paper, and gave the dog its meat, for hehad regarded the
dog as one of his customers.　　But, the dog came again at four oclock. And the same thing happened once again.
To thebutchers more surprise, it came for the third time at six oclock, and brought with it a third piece ofpaper.
The butcher felt a bit puzzled. He said to himself, "This is a small dog. Why does Mrs Smithgive it so much meat to
eat today？
"　　Looking at the piece of paper, he found that there were not any words on it！
Choose the right answer　　（1） Mrs Smith treated her little dog quite　　A. cruelly　　B. fairly　　C.
kindly　　D. friendly　　（2） It seemed that the dog knew well that the paper Mrs Smith gave it　　A. might
do it much harm　　B. could do it much good　　C. would help the butcher　　D. was worth many pounds　
　（3） The butcher did not give any meat to the dog　　A. before he felt sure that the words were really written
by Mrs Smith　　B. when he found that the words on the paper were not clear　　C. because he had sold out all
the meat in his shop　　D. until he was paid enough by Mrs Smith
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编辑推荐

　　全国特级教师全新打造新题库。
依据课标内容，紧扣升学要求；注生双基培养，凹现能力训练；编排合理，条理清晰，便于同步，适
合迎考；水平预测检测水平，便于性训练；星级代表难易程度，时间检验熟练程度。
　　学生说：做了这套“题库”，就不需要再做其他的同步检测卷、一课一练了。
因为她知识点涵盖广，题型全、题目典型有新意。
并且有层次。
可以让我知道自己的“处境”。
中小学阶段。
这套“题库”是我最主要的助学辅导读物，伴我走过了七八个春秋，助我进入了梦寐以求的学校。
　　老师说：“题库”前后十年，经过了多次修订，我始终把她与教材放在一起，把她作为我布置作
业、出考题的最主要依据。
因为一是她的条块切割合理，让我感到使用方便；二是她在注重基础知识和基本技能硼练的同时，能
紧跟课改种升学趋势；三是她的内容全，题目经典、新颖，层次分明。
近几年来，她一直是我枝理科班学生人手一册的升学必备用书。
　　家长说：用了“题库”，孩子的学习进步明显。
特别是基础知识方面失分很少，而且平时做起题来有劲头，因为书中的星级和时间标志让他能找到努
力的方向。
有时我要检查孩子知识掌握的程度，我就根据星级和时间随意抽取本单元的题目组成试卷对他进行测
试，非常方便。
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